
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XIII/2019 

z XIII sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 22 października 

2019 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 16:05. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

-  Skarbnika Miasta                   - Wioletta Chętnicka 

-  Adwokat                                              - Tomasz Kwiatkowski 

- Przewodniczący Miejskiej Rady Seniorów – Lech Bober 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Iwona Laskowska, Katarzyna Markowska, Damian  

  Artuszewski , Dariusz Sobaszkiewicz 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2019-2035. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

    rok 2019.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków  

    transportowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę oraz w najem na okres powyżej 3 lat w  

      trybie bezprzetargowym nieruchomości  stanowiących własność Gminy Miejskiej  
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      Nowe Miasto Lubawskie. 

12.  Sprawy bieżące. 

13.  Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Na sesji obecny był Pan Zbigniew Ziejewski Poseł  Na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej.  

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank złożył gratulacje Panu Zbigniewowi 

Ziejewskiemu, który w wyniku wyborów parlamentarnych w okręgu 34 wybrany został na 

Posła IX kadencji Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej. Gospodarz miasta w swojej wypowiedzi 

podkreślał wysoki wynik wyborczy, który jest świadectwem dużego zaufania społecznego 

mieszkańców Nowego Miasta Lubawskiego i Powiatu Nowomiejskiego. Poseł elekt Zbigniew 

Ziejewski dziękował za dużą frekwencję, oddane na niego głosy i pokładane w nim nadzieje. 

Jednocześnie zapewnił, że będzie starał się, by nie zawieść zaufania, którym został 

obdarzony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski dokonał otwarcia XIII sesji Rady 

Miejskiej stwierdzając na podstawie listy obecności,  że w sesji uczestniczy 14 radnych, a 

więc obrady są prawomocne.                                       

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej –Andrzej Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radną 

Barbarę Bober, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska przy 13 głosach „za” , 

0 „przeciw” i 0 „wstrzymującym się”  w obecności 14 radnych wybrała radną – Barbarę 

Bober na sekretarza obrad. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 1 stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian w porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski przedstawił porządek obrad XIII sesji 

Rady Miejskiej. 

Ad. pkt 4 

Protokół z XII sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.  

Radni  nie wnieśli uwag do protokołu. Protokół z XII sesji Rady Miejskiej został przez Radę 
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Miejską przyjęty przy 13 głosach „za” , 0 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” w obecności 14 

radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych nr 2 stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 5 do protokołu. Burmistrz Nowego Miasta 

Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza. 

Radny – Krzysztof Hoppe 

W pierwszej części wypowiedzi  powiedział pan, że spotkał się pan z przedstawicielami 

poradni stomatologicznych, a w drugiej części sprawozdania mówił pan o spotkaniu z panem 

wójtem i z panem starostą odnośnie otwierania gabinetów stomatologicznych. Czy są jakieś 

konkrety z tego spotkania ? 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

Na temat stanu zdrowotnego młodzieży i dzieci, a właściwie stanu  ich uzębienia informacje 

są dość drastyczne. W związku z tym otrzymaliśmy jako samorząd jak gdyby zadanie do 

zrealizowania, aby otoczyć młodzież szkolną większą opieką stomatologiczną. Z tym, że 

chciałbym zaznaczyć, że żadne uregulowania prawne nie załatwią, jeżeli nie będzie  na to 

środków finansowych. W ślad za tym nie poszły żadne środki rządowe na realizację tego 

programu. Niemniej jednak staramy się i będziemy się spotykać jeszcze w NFZ, aby 

zwiększono kontrakty dla obecnie funkcjonujących gabinetów stomatologicznych, aby mogły 

objąć czy też prowadzić dyżury w poszczególnych dniach w określonych godzinach, aby 

nasza młodzież mogła by zostać tam przyjęta. Z panem starostą i z panem wójtem 

rozmawialiśmy na temat propozycji, którą złożył nam jeden z podmiotów stomatologicznych, 

jest to spółka, że ewentualnie istniałaby możliwość utworzenia nowej spółki z udziałem 

samorządów, powiatowego i gminnych. Natomiast przepisy nie pozwalają nam na tworzenie 

takich spółek bez zabezpieczenia finansowego. My tych środków nie posiadamy, a nie 

chcielibyśmy wchodzić w twór sztuczny, który nie będzie funkcjonował. Dlatego też te 

rozmowy na chwilę obecną nie przyniosły żadnego rozwiązania. My ze swej strony 

samorządu miasta będziemy prowadzili rozmowy z NFZ Oddział w Olsztynie, aby spróbować  

przynajmniej podjąć inicjatywę zwiększenia kontraktów na stomatologii, aby nasze dzieci i 

młodzież miały większy dostęp do stomatologa. 
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Radny – Rafał Bogucki 

Panie burmistrzu wspomniał pan o  przetargu na oczyszczanie miasta. Czy nasza spółka 

przystąpi do przetargu i jakie ma szanse? 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank 

może się nie zrozumieliśmy, ja o przetargu nie mówiłem tylko w kontekście  o planowanym 

rozwoju naszej spółki. Jak wiemy w ostatnich latach nasza spółka realizowała dużo zadań 

inwestycyjnych. Dzisiaj te zadania typu kanalizacja, woda zostały zakończone i rozmawiamy 

z panem prezesem o poszukiwaniu nowego obszaru uzyskiwania dochodów dla spółki. 

Myślimy o rozwoju usług dla mieszkańców i podmiotów gospodarczych. Oczywiście 

wymaga to czasu i usprzętowienia,  żeby spółka mogła realizować i zacząć zarabiać. 

Wobec braku innych pytań sprawozdanie i informacja zostały przyjęte do wiadomości przez 

Radę. 

Ad. pkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie na lata 2019-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska 13 głosach „za” , 0 „przeciw” i 0 „wstrzymującym się” w obecności 14 radnych 

podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 3 stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Uchwała Nr XIII/82/2019 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

na 2019 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 4 stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Uchwała Nr XIII/83/2019 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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Rada Miejska przy 10 głosach „za” , 2 „przeciw” i 2 „wstrzymującym się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 5 stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Uchwała Nr XIII/84/2019 – stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. Rada Miejska przy 13 głosach „za” , 1 „przeciw” i 0 „wstrzymującym się” w 

obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 6 stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Uchwała Nr XIII/85/2019 – stanowi zał. nr 13 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Jarosław Oelberg przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

 Rada Miejska przy 11 głosach „za” , 2 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” w obecności 14 

radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 7 stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Uchwała Nr XIII/86/2019 – stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę oraz w najem na okres powyżej 3 lat w 

trybie bezprzetargowym nieruchomości  stanowiących własność Gminy Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 14 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Imienny wykaz głosowania radnych nr 8 stanowi zał. nr 16 do protokołu. 

Uchwała Nr XIII/87/2019 – stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

Ad. pkt 12 

W sprawach bieżących  radny Adam Straus zapytał czy Klub Sportowy Drwęca może 

pozyskać dotację, która została przekazana do Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

przykładowo na wyjazd autobusu z piłkarzami na mecz czy na sprzęt sportowy dla seniorów. 
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Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef Blank wyjaśnił, że zasady wykorzystywania 

tych środków określa uchwała Rady Miejskiej nad którą radny również głosował. Zwrócił się 

do radnego o sięgnięcie do tejże uchwały, gdzie znajdują się zapisy na co te środki finansowe 

są przeznaczone. 

Ad. pkt 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Andrzej Nadolski zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej.  

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Barbara Bober                                                                                  Andrzej Nadolski                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

                                 

 


